
                                                  PLENO INFANTIL 2013 

 

 

                     

Todos os nosos representantes Comezo da reunión 

 

 

O pasado día 10 de decembro, celebramos o Día Mundial da Infancia dunha maneira moi especial. 

Grazas a UNICEF e á iniciativa das administracións, especialmente ó convite do Concello de 

Betanzos, reunímonos os representantes dos alumnos do CEIP Vales Villamarín e do Centro Nuestra 

Sra del Carmen para realizar un Pleno Infantil de grande importancia. 

 

  Pero non todo foi así, a correr!..pasamos uns días intensos no cole. Primeiro, eliximos aos 

representantes democráticamente, e foi nomeado o alcalde, Andrés Porcas Suárez. Despois 

debatimos arreo sobre as moitísimas ideas que tiñamos na cabeza, todas ellas relacionadas cos 

dereitos dos nenos/as, para presentalas de forma ben clara. 

 

Para non ter problemas, practicamos un  pouco a nosa posta en escena, facendo caso das 

recomendacións que nos daban os profes...Unha cousa é falar, e outra verse alí, cos nervios 

atacando! 

 

Por fin chegou o día. Os representantes fumos ata o Concello. Onde nos esperaba o alcalde e parte 

da corporación, e acercámonos ao Liceo, onde nos esperaban os compañeiros espectantes. 



 

 

 

Os alumnos/as de 6º A  comezaron coas súas propostas sobre a igualdade e o acceso ás 

oportunidades (Antón García, Mencía e Antón Pena). 

 

 

Os alumnos/as de 6º B fixeron propostas para mellorar o hábitat, o espazo no que vivimos (Carmen, 

Yasmin e Nicole) 

 

Concelleiras de 6º B Concelleiros/as de 6º A 

 

Os alumnos/as de 6º C propuxeron ideas relacionadas coa educación, o xogo e as relacións sociais.  

(Martín, Pablo e Susana). 

 

 

Os alumnos/as de 6º D pensaron nas persoas con discapacidade e propuxeron melloras para a súa 

vida no concello. (Laura, Gabriela e Sandra) 

 

 



Concelleiros/as de 6º C Concelleiras de 6º D 

 

Unha vez propostas todas as ideas, foron votadas e aprobadas pola case total maioría ou por 

unanimidade. Cando as cousas se plantexan con sentido común... 

 

Sen máis asuntos que tratar...ata o curso que vén, que voltaremos ao Concello! 


